
 
 

 

Protokoll fört vid Bowlingklubben BK Flammans medlemsmöte 

den 1 mars 2016, klockan 18.15 i damernas omklädesrum 
 

 

Närvarande: 

Mia, Carina S, Barbro L, Hanna, Aira, Rose-Marie, Majsan, Mairi (tolkar) Anna B, Gunnel, 

Carina B, Kattis, Anna T, Babsan, Ulrika, Camilla och Annsi 

 

1. Öppnande av mötet 

* Carina Bergström hälsade alla välkomna till medlemsmötet. 

 

2. Formalia 
* Carina B valdes till ordförande och justerare av protokollet, och Annsi till sekreterare för 

mötet. Carina gick igenom dagordningen, tog upp övriga frågor, därpå godkände mötet 

dagordningen. 

 

3. Vår verksamhet (seriespel, tävlingar, datum, aktiviteter, lotter mm). 
 

* Seriespel Gotlandsresan var jobbig men trevlig. Babsan hade ordnat allt på absolut bästa 

sätt.  

Vi sköter oss med att svara då vi blivit uttagna till match. Det ska svaras antingen med SMS 

eller på Facebook. Inför hösten 2016 måste vi diskutera hur vi kan få ett bättre system på hur 

vi ska veta om vi är uttagna plus hur vi ska ge svar om vi är tillgängliga.  

 

* KM del 1 och 2. Camilla vann KM. Bäst i Högdalen var Mairi. Vinnare och övriga 

pristagare uppvaktas på Årsmötet den 14 maj. 

 

* DM: Hanna Hillman och Barbro Hegvall spelar final i Openklassen. Anna Thorell,  

Annsofi Holst och Kristina Wikström spelar final i HCP-klassen. Finalen spelas den 13 mars i 

Sollentuna Bowlinghall. 

 

* Djungelskotten är en mixtävling som spelas i Rinkeby och kostar 900 per par. Mia tar på 

sig ansvar att ta reda på vilka som vill och när vi kan spela. Man får själv fixa partner. Final är 

den 15 april klockan 18.00. 

 

* Mötesdatum Kommande medlemsmöte bestämdes till den 5 april klockan 18.15. 

Flamman Cup följt av årsmötet blir den 14 maj.  

 

* Aktiviteter Träning med Daniel Hellsten kommer att ske under våren den 1 mars och 8 

mars. Daniel vill ha 300 kronor per tillfälle.  

 

* Lotter Mia kom med nya klubbhäften till försäljning (minst 2 häften per man). Mia vill ha 

betalt för klubbhäftena senast den 15 mars. 

 

 



 

4. UK har ordet 

* UK tycker att vi ska försöka få till ett program på nätet som täcker höstens matcher och 

senare vårens matcher. I detta program ska alla kunna se vilka som är tillgängliga och vilka 

som ska spela. 

 

5. Ekonomi 
* Vår kassör Anna B informerade att alla sköter sina inbetalningar och att vår ekonomi är 

fortsatt stabil. På årsmötet vill Anna veta vilka som ska ha abonnemang nästa säsong. 

 

6. Hemsida 
* Hanna fortsätter att sköta hemsidan mycket bra. Hanna berättade att hon flyttar till Gävle 

nästa säsong. Vi önskar givetvis lycka till MEN saknaden efter henne blir stor.  

 

 

7. Övriga frågor 

* Carina informerade om vår årliga resa till Åland i augusti. Vi reser ut fredag den 19 augusti 

klockan 15.00. Hemresa sker söndag 21 augusti, som vanligt mitt på dagen. Aira och Annsi 

står för lunch och middag på lördagen. Mer information kommer på årsmötet. 
 

 

* Angående vår klubbdress så är några missnöjda med byxorna. Rose-Marie lovade att låna 

hem alternativ till byxan och visa på årsmötet. 
 

 

 

 

8. Avslutning 

* Mötet avslutades klockan 18.50. 

 

 

 

NÄSTA MÖTE den 5 april klockan 18.15 i omklädningsrummet 

 

 
 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

………………………………………………. ………………………………………. 

Annsofi Holst/sekreterare   Carina Bergström/ordförande 


